

ЧУВАШИ CHUVASH



Численность: 1 067 139 миллиона человек, 1,01% населения РФ.

Культурные особенности: на культуру предков чувашей не мало повлияли тюрко-язычные племена и народы. Чувашаи унаследовали от болгар высокую технику металлообработки. Ремесленное производство из различных металлов не уступало и не уступает мировому стандарту.

Национальные праздники:

Улах, Саварни, Манкун.

Национальные блюда: шурпе, пултаран.

Population: 1,067,139 million people, 1.01% of the population of the Russian Federation.

Cultural features: the culture of the Chuvash ancestors was greatly influenced by Turkic-speaking tribes and peoples. The Chuvash inherited high metalworking techniques from the Bulgars. Handicraft production from various metals was not inferior and is not inferior to the world standard.

National holidays: Ulakh, Savarni, Mankun.

National dishes: shurpe, pultaran.

НАЦИОНАЛЬНЫЙ КОСТЮМ

NATIONAL COSTUME



Это тюркский народ, происходящий из региона, который находится на современной территории России, в основном в Чувашии и прилегающих регионах.

Их происхождение связано с древними тюркскими племенами, которые заселяли этот регион более тысячи лет назад. В течение своей истории, чуваш были подвержены влиянию различных культур и народов, включая монголов, татар, русских и других.

They are a Turkic people originating from a region that is located on the modern territory of Russia, mainly in Chuvashia and adjacent regions.

Their origin is connected with the ancient Turkic tribes that inhabited this region more than a thousand years ago. Throughout their history, the Chuvash have been influenced by various cultures and peoples.